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《測驗學刊》訂閱辦法 

    《測驗學刊》原名《測驗年刊》，於 1954年由中國測驗學會創刊。2003年，中

國測驗學會與心理出版社有緣共同合作出版本刊，由中國測驗學會負責編審、心理出

版社負責印行。同年，本刊也榮獲科技部人文社會科學研究中心「臺灣社會科學引文

索引（Taiwan Social Science Citation Index, TSSCI）提名。本刊提供各界一個測驗學術

與實務之專業發表園地，最完整的研究內容與最新的測驗發展趨勢都在本刊呈現。 

訂閱方式 

 

 

 

 

請詳細填寫訂閱基本資料，並將劃撥收執聯一併傳真（02-29152928）至本公司後即

完成訂閱手續，傳真後請來電確認訂單（02-29150566分機 128），謝謝！ 

劃撥帳號：19293172／戶名：心理出版社股份有限公司 

※完成訂閱手續至收到刊物，約需 10至 15個工作天。 

※若收到之刊物有破損或裝訂錯誤之情形，請將該刊物寄回本公司更換 

※如欲更改收件地址，請將信封套上之原地址剪下，並註明新地址之詳細資料，傳真

或寄回本公司。電話口述易有誤差，請務必以書面方式更改！ 

訂閱基本資料 

�個人訂閱  �學校／機構訂閱    填寫日期_______年_______月_______日 

姓名：_______________________________________________________________ 

職稱：_______________________________________________________________ 

單位：_______________________________________________________________ 

地址：_______________________________________________________________ 

電話：_______________________________________________________________ 

Email：_______________________________________________________________ 

從第______輯開始訂閱______年；金額：___________________________元 

《測驗學刊》一年共四期，每年 3月、6月、9月、12月出刊 

一年：新台幣 1,600元／二年：新台幣 3,040元／三年：新台幣 4,320元 

（以上價格均含限時郵資，如需掛號每年加收新台幣 200元） 
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Order Information 
 

Psychological Testing (PT) was launched in 1954 by Chinese Association of 

Psychological Testing (CAPT). In 2003, CAPT cooperated with Psychological Publishing Co., 

Ltd. in publishing and distributing the Journal of Psychological Testing (PT) which was 

qualified on the list of “Taiwan Social Science Citation Index” (TSSCI) in the same year. 

Psychological Publishing Co., Ltd. was established in 1979, based on the common 

educational and psychological ideals, by a group of distinguished scholars in education 

and psychology. With the emphasis on quality, they won the Annual Golden Tripod Award 

given by Taiwan government to encourage the best publications in 1995 and 2003. 

CAPT welcomes Chinese and English articles of genuine researches and /or innovative 

strategies in the fields of educational measurement and psychological testing. The format 

of the articles has to comply with the Publication Manual of the American Psychological 

Association. For consultation, send email to: yian0307@gmail.com 

 

Subscription 

Psychological Testing (PT) is published in March, June, September and December. Orders 

from individuals and organizations are welcomed. 

 

Please send your information (Name, Title, Organization, Address, Telephone Number, 

Email) via mail, fax or email if you want to order. 

 

Psychological Publishing Co., Ltd. 

Address: 7F., 288, Guangming St., Xindian Dist., New Taipei City 231, Taiwan 

Tel: 886-2-29150566 ext 120  Fax: 886-2-29152928 

Email: sales@psy.com.tw 
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